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                            ZÁPIS č. 03/2023 

ze zasedání Výkonného výboru ČSS, z. s. 
dne 14. 6. 2023 

 
Přítomni:  I. Hermel (prezident ČSS, z.s., předseda KS Praha), P. Bittner (viceprezident ČSS, 

z.s., předseda STK), K. Frantalová (člen Prezidia ČSS, z.s.), P. Černoch (člen Prezidia 
ČSS, z.s.), M. Tenk (člen Prezidia ČSS, z.s., zástupce MS KS), J. Fidler (člen Prezidia 
ČSS, z.s.), J. Priščák (člen Prezidia ČSS, z.s.),  
D. Hulíková (zástupce STČ KS), P. Šlechta (předseda ÚST KS), P. Tarant (předseda 
KV KS), V. Zrůst (předseda PA KS), P. Hrbek (předseda LB KS), A. Vaštík (předseda 
ZL KS), J. Zetek online (předseda MS KS), R. Gronský (předseda OL KS), J. Frýda 
(předseda KH KS), 
M. Suntych (předseda KR), B. Putna (předseda SMK), M. Havlík (předseda KŘR), 
P. Hrdlička (předseda KBS) 

Omluveni: P. Voldán (předseda JČ KS), Jiří Materna (předseda KS Vysočina), J. Havel 
(předseda KS Plzeň), K. Borůvka (zástupce JMKS) 

Hlas poradní: J. Zámyslická (tajemnice ČSS, z.s.), R. Vrtišková (předsedkyně RK)  
         Hosté:               L. Veverková  

 
1. Zahájení, schválení programu 
Jednání Výkonného výboru ČSS, z.s. (dále jen VV) bylo zahájeno v 10 hod. panem Bittnerem za přítomnosti 
20 členů VV s hlasem rozhodujícím, VV je usnášeníschopný.  
Host pan Lidinský nebyl pozván chybou tajemnice. Pan Bittner řekl, že sekretariát nefunguje. Rozeslaný 
program údajně nepsal, pouze jeho návrh. Rozeslala tajemnice. 
- Pan Fidler navrhl doplnění programu jednání: Schválení účetní závěrky ČSS, z.s. za rok 2022. 
Hlasování o změně programu: 
Pro: 20, proti: 0, zdrželi se: 0.  
 
Změněný program:  
1)   Zahájení, schválení programu a hostů 
2)   Kontrola zápisů ze zasedání VV a Prezidia ČSS, z.s. a plnění usnesení 
3)   Informace ohledně stavu financí a přidělených dotací z NSA 
4)   Informace o změně na pozici účetního a projednání změn u ekonomických směrnic ČSS, z.s. 
5)   Informace z úseku státní reprezentace a dosavadních závodů v ČR 
6)   Informace z komisí VV a jmenované škodní komise 
7)   Informace o provozu střelnice v Soběšicích 
8)   Informace o provozu střelnice v Plzni 
9)   Stav jednání u přípravy stanov ČSS, z.s. a nových stránek ČSS, z.s.  
10) Schválení účetní závěrky ČSS, z.s. za rok 2022 
11) Různé 
 
2. Kontrola zápisu VV ČSS, z.s. Prezidia ČSS, z.s. a plnění usnesení 
- Pan Hrbek opětovně požádal o rozesílání zápisů VV k připomínkování. 
- Pan Zetek požádal, aby zápisy z jednání VV i Prezidia byly předkládány včas a úplné.  
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VV 02/2023 17. 4. 2023: 
- Pan Bittner informoval o úpravě programu KZR KSZ 
- Dále informoval o úspěšném průběhu VC Osvobození a Memoriálu M. Bednaříka a B. Bechyňského 2023. 
Prezidium 07/2023 10. 5. 23: 
- Pan Bittner informoval o přidělené dotaci NSA. Pan Hermel doplnil informace o přidělené investiční dotaci 
ČSS, z.s. a dotaci na provoz střelnice v Soběšicích od Magistrátu města Brna. 
- Byla sestavena expertní skupina, která bude spolu s právní kanceláří pracovat na sestavení nových stanov 
ČSS, z.s. Pan Hermel řekl, že účast v expertní skupině přislíbila paní Hulíková a pan Černoch a vyzval i další 
členy VV ke spolupráci. Členové VV se ptali na časový horizont. Podle závěru 12. Sjezdu ČSS, z.s. by měl 
Sjezd ke schvalování Stanov být svolán do 30. 8. 2023. Pan prezident řekl, že s právníky průběžně jedná 
(naposledy včera) a termín není jasný. Očekával aktivní spolupráci VV. Podle pana Černocha je jasné, že se 
musí termín schvalování nových Stanov posunout vzhledem ke změnám ve vedení ČSS, z.s. a konání 
mimořádného Sjezdu v roce 2022. Pan Hermel vyzval členy VV, který má podle Stanov Svaz řídit v období 
mezi Sjezdy, ať ho řídí. 
- Byla vybrána nová účetní firmy. Je jí firma „22Hlav“. Pan účetní Zdeněk Král podal výpověď k 30. 6. 2023.  
- Došlo ke změně ve složení STK. Pan Kadavý se vzdal své funkce v STK a MLAIC a navrhl za sebe jmenování 
pana Formana.  
- Proběhlo jednání právního zástupce ČSS, z.s. pana Smečky s panem Volfem, ředitelem Olymp MV, 
ohledně sestavení nových smluv. Jednání se zúčastnila i paní Frantalová.  
- 25. 4. 23 proběhlo zasedání Revizní komise a první schůzka škodní komise. 
Informace o dalších proběhlých jednáních a akcích: 
- 15. 5. 23 proběhlo jednání KBS, byla projednána především nominace na EH 2023. 
- 19. - 21. 5. 23 proběhlo I. kolo KZR KSZ kule. 
- 22. 5. 23 proběhlo jednání KŘR. 
- 23. 5. 23 proběhlo první jednání s účetní firmou 22Hlav, předání agendy ČSS, z.s. 
- 6. 6. 23 proběhlo další jednání s firmou 22Hlav s panem Hermelem a účetním panem Králem. V měsíci 
červnu pan Král pracuje v souběhu s firmou 22Hlav pro ČSS, z.s. 
- 12. 6. se konalo online školení zaměstnanců ČSS, z.s., kteří budou s firmou 22Hlav přímo spolupracovat.  
Další školení ještě bude potřebné, pan Hermel doporučil projít si návod k programu pro zadávání účtů. 
- Paní Vrtišková se zeptala na další spolupráci s daňovým poradcem panem Kůtou. Podle pana Hermela je 
domluvena další spolupráce. Paní Vrtišková mluvila o nesrovnalostech ve smlouvách a ptala se na vyřešení. 
Pan Hermel řekl, že bude vyřešeno, RK poté obdrží informace.  
- 26. 5. 23 se konalo jednání Prezidia ČSS, z.s. 08/2023. 
- 12. 6. 23 se konalo mimořádné jednání Prezidia ČSS, z.s. 
- 30. 5. 23 se konalo zasedání Prezidia ČSS, z.s. pouze k informacím ohledně hospodaření na střelnici 
v Soběšicích. 
- od 29. 5. 2023 provádí Prezidium PČR kontroly zbraní a zbrojních skladů ČSS, z.s. 
- 16. 6. 23 bude uzavřeno výběrové řízení na post sportovního ředitele ČSS, z. 
 
Z časových důvodů zařazen bod – informace ze škodní komise: 
- Předsedkyně komise, paní Vrtišková, seznámila členy VV se získanými materiály týkajícími se události, ke 
které došlo před ME v Tallinnu. 10. 2. byla proplacena falešná faktura na ubytování sportovců na ME.  
Škodní komise si domluví s paní Veverkovou termín schůzky k seznámení se zjištěnými skutečnostmi. Poté 
seznámí se svými závěry a návrhy řešení prezidenta ČSS, z.s. 
 
3.   Informace ohledně stavu financí a přidělených dotací z NSA 
- Pan Bittner informoval o tom, že RSCM žádají jasné informace, s jakými financemi mohou počítat, jak mají 
hospodařit. Pokud nemá ČSS, z.s. schválený rozpočet, měl by zřejmě fungovat v provizoriu. Pan Černoch po 
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domluvě s bývalým panem prezidentem, panem Tenkem, Luštickým a Havlíkem vytvořil tabulky s výpočty 
naplánovaných financí.  
- Paní Hulíková žádá o navýšení financí pro RSCM vzhledem ke zvýšení letošní dotace v programu Talent. 
Požádala o provizorní schválení tabulek, i když nejsou úplné, aby bylo možno pracovat. Pan Černoch navrhl 
schůzku k úpravě tabulek, které by se zúčastnil on, předseda SMK, STK a zkušený pan Fidler v pátek 
odpoledne v Plzni. 
 
Ve 12h pan Tenk s paní Veverkovou opustili jednání. Nyní je počet zúčastněných členů VV 19. 
 
Přestávka do 12:10. 
 
Hlasování o schválení provizorního rozpočtu RSCM pro rok 2023 tak, jak byl na dnešním zasedání 
předložen: 
Pro: 18, proti: 0, zdrželi se: 1 (pan Zetek). 
 
- Paní Hulíková připomněla nutnost schválení účetní závěrky ČSS, z.s. Dále chybí přehledy čerpání, chybí 
plány činnosti.  
- Pan Hermel a pan Fidler informovali o zjištěních získaných u prodejců automobilů pro účely plnění 
investiční dotace 2023. Z informací vyplývá, že nákup aut za podmínek daných NSA patrně nebude možný 
(dodací lhůta, cena). Pan Havlík k tomuto bodu uvedl, že pro budoucí nákupy vozidel je vhodné prověřit, 
zda je nutné, aby v každém RSCM byla stejná vozidla, neboť některá RSCM mohou využívat velikostně jiná 
vozidla, která i tak budou splňovat technické požadavky. 
- Pan Havlík řekl, že v letošním roce předpokládá zvýšení nákladů na reprezentaci o 20-25 % vzhledem 
k obecnému zvyšování cen a změně systému soutěží, které bývají delší než v minulosti. Pan Havlík, stejně 
jako při minulém jednání VV, zdůraznil nutnost kvartálního plánování financí pro reprezentační výjezdy a 
nákup střel. materiálu. V té souvislosti pan Bittner zopakoval nutnost obsadit funkci sportovního ředitele. 
Stěžoval si na práci Lucie Veverkové, naposledy na přípravě výjezdu reprezentace na SP juniorů v Suhlu, 
kterého se zúčastnil jako vedoucí výpravy. Vyzdvihl práci pana Havlíka, který ale ve svazu svoji práci končí 
k 30. 6. Vyslovil obavy, že bez pana Havlíka to svaz nevládne. Navrhl pana Putnu, aby provizorně pomohl 
v této věci. 
- Pan Vaštík připomněl, že v tuto chvíli VV jedná o rozpočtu, ne o funkci sportovního ředitele. Pan Černoch 
připomněl, že je vypsané výběrové řízení, není to momentální bod jednání. 
- Paní Hulíková požádala o pracovní náplně zaměstnanců svazu, budou rozeslány panem prezidentem 
obratem. Navrhla, aby rozpočty vytvořila a rozeslala VV paní tajemnice, má to také v pracovní náplni. Pan 
Putna řekl, že v pracovních náplních mají zaměstnanci napsáno, že se podílejí na tvorbě rozpočtu, ne, že ho 
tvoří. Vlastně za to není zodpovědný nikdo a všichni. 
 
Ve 13:30 opustila jednání paní Frantalová. (18 členů VV) 
 
5. Informace ze státní reprezentace 
- Pan Havlík řekl, že již pracuje na přípravě brokového MS v Baku a ME v Osijeku. Zahájil i první kroky 
k zajištění OH 2024. Poděkoval panu Bittnerovi za práci na SP juniorů v Suhlu. Poděkoval za práci s mládeží 
paní Hulíkové, panu Černochovi, Tomečkovi a Putnovi.  
- Pan Havlík taktéž všechny přítomné informoval o nominaci na EUG ve Wroclawi v brokových disciplínách, 
kterou před zahájením jednání VV, všem členům VV zaslal. Dále informoval o nominaci v kulových 
disciplínách, která byla zveřejněna na stránkách ČSS, z.s. 
- Pan Havlík dále informoval o jednání KŘR, kdy všem přítomným členům VV byl poskytnut k nahlédnutí 
zápis z této KŘR. 
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Pan Havlík a pan Zrůst opustili jednání ve 13:50. (16 členů VV) 
 
8. Informace o provozu střelnice v Plzni 
- Pan Černoch informoval o situaci ohledně brokové střelnice v Lobzích. Smlouvy s AHNM stále nejsou 
vyřešené. Snad bude smlouva mezi AHNM a ČSS, z.s. podepsána 1. 7. Z toho důvodu bude M ČR 2023 
BROKY přemístěno do Brna. Pan Fidler v této souvislosti upozornil na schválenou dotaci na rekonstrukci 
ploch střelišť Trap a nájezd pro vozíčkáře od KÚ Plzeňského kraje. Je zde podmínka souhlasu vlastníka. 
Podle smlouvy s AHNM zde ale nebudou možné žádné úpravy. Je otázka, zda bude možné případně změnit 
účel přidělené dotace. 
 
Ve 14h opustil jednání pan Hrbek a pan Hrdlička. (14 členů) 
 
Výkonný výbor ukládá prezidentovi ČSS, z.s. zajistit vypracování rozpočtu ČSS, z.s. na rok 2023 do 30. 6. 
2023 a dodat členům Výkonného výboru k prostudování a připomínkám. 
Hlasování: 
Pro: 13, proti: 0, zdrželi se: 1 (pan Zetek). 
 
Výkonný výbor ukládá prezidentovi ČSS, z.s. zajistit rozeslání účetní závěrky a závěrečné zprávy o 
hospodaření za rok 2022 do 16. 6. 2023 včetně zajištění per rollam hlasování členy Výkonného výboru do 
23. 6. 2023. 
Hlasování: 
Pro: 13, proti: 0, zdrželi se: 1 (pan Zetek). 
 
Paní Frantalová se vrátila na jednání ve 14:36. (15 členů VV) 
 
6. Informace z komisí VV 
- Pan Hrdlička před svým odchodem z jednání informoval o průběžných jednáních KBS probíhajících 
především na soutěžích. 
- Paní Vrtišková za RK informovala o proběhlém jednání 25. 4.  Jednání se týkalo kontroly hospodaření ČSS, 
z.s. z 16. 5. RK doporučuje aktualizovat oběh dokladů v návaznosti na strukturu svazu, stanovit jasná, 
jednoduchá pravidla pro předávání dokladů k zaúčtování, vymezit kompetence a odpovědnost jednotlivých 
zúčastněných osob včetně požadavků na účetní oddělení tak, aby poskytované výstupy sloužily pro potřeby 
řídících orgánů svazu a zároveň splňovaly všechny evidence potřebné pro vyúčtování dotací.  
- Paní Vrtišková připomněla, aby se nezapomnělo na předání podkladů pro práci sportovního ředitele. 
- Pan Suntych za KR řekl, že komise pracuje, rádi by vyřešili pravidelná školení rozhodčích. 
- Pan Bittner na STK hovořil o časových změnách v programu KZR, KSZ podle požadavků. 
 
Ve 14:50 opustil jednání pan Gronský. (14 členů) 
 
- Pan Putna za SMK informoval o práci komise podle podnětů. S panem Šaškem pracují na školení trenérů, 
bodování klubů za ČPM. Požádal o přizvání pana Šaška na jednání Výkonného výboru. 
- Pan Putna přečetl námět paní Strýčkové na změnu hodnocení závodníků ČPM. Paní Strýčková žádá 
vyhlašování každého jednotlivého kola soutěže. Jak je napsáno ve směrnicích a propozicích, jedná se o 
vícekolovou soutěž, ze které se postupuje do finále. Po finále následuje vyhlášení soutěže.  
Vzhledem k tomu, že soutěž je v běhu podle prováděcích směrnic pro rok 2023, ke změnám v tomto 
ročníku nedojde. Podnětem se Výkonný výbor bude zabývat pro příští ročník soutěže. 
- Pan Priščák informoval o objednávce Vojenské zdravotní pojišťovny na prezentaci VoZP na ČPM 2023. 
 
 V 15:10 odešel pan Šlechta (13 členů) 
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V 15:20 odešel pan Vaštík (12 členů) 
 
11. Různé 
- Pan Bittner se zeptal na smlouvu s RSCM Ostrava o navýšení nájmu. Pan Hermel ji nechal zrevidovat 
právní kanceláří. Se zástupci střelnice Ostrava – Poruba je v kontaktu. 
- Pan Bittner připomněl potřebu nákupu terčů. Paní Hulíková zjistí u svých kontaktů, zda by bylo možné 
získat vyhovující papír pro tisk terčů. 
- Pan Fidler požádal o výstupy z inventur, schválení likvidací a převodů majetku. Bude rozesláno členům VV 
k per rollam schválení paní tajemnicí. 
- Paní Vrtišková požaduje výstupy z jednání ISSF, kterých se účastní zástupce ČSS, z.s. paní Ertlová. 
- Pan Černoch upozornil, že dokumentace po paní Kužvartové je nevhodně uskladněna v Lobzích, je třeba 
najít vhodné místo na uskladnění. 
- Paní tajemnice upozornila na nutnost dodání účetních závěrek krajských sdružení do Spolkového rejstříku. 
- Pan Hermel konstatoval, že práce statutára ho netěší a nechce ji dál dělat. Po poradě s právní kanceláří 
udělá další kroky. 
- Pan Zetek požaduje zajištění technických prostředků pro zajištění kvalitního online jednání. 
 
 
Usnesení zasedání VV – 03/2023: 
13/2023 - VV ČSS, z.s. bere na vědomí zprávy z Prezidia, jednotlivých komisí, úseku reprezentace, jednání 
škodní komise; 
14/2023 - VV ČSS, z.s. schvaluje provizorní rozpočet RSCM pro rok 2023 tak, jak byl na dnešním zasedání 
předložen; 
15/2023 - VV ČSS, z.s. ukládá prezidentovi ČSS, z.s. zajistit vypracování rozpočtu ČSS, z.s. na rok 2023 do 
30. 6. 2023 a dodat členům Výkonného výboru k prostudování a připomínkám. 
16/2023 - VV ČSS, z.s. ukládá prezidentovi ČSS, z.s. zajistit rozeslání účetní závěrky a závěrečné zprávy o 
hospodaření za rok 2022 do 16. 6. 2023 včetně zajištění per rollam hlasování členy Výkonného výboru do 
23. 6. 2023. 
17/2023 - VV ČSS, z.s. ukládá sekretariátu zajistit u účetní firmy termín schůzky k dalšímu školení 
zaměstnanců v novém účetním programu. 
 
 
 
 
Další zasedání je předběžně naplánováno na 19. 7. 2023 v 10 h v Praze. 
 
 
 
 
 
 
V Praze dne 17. 6. 2023                                                                                     Ivan Hermel 

  prezident ČSS, z.s. 
 
 
 
 

  zapsala J. Zámyslická 
  tajemnice ČSS, z.s. 
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